
Zápis z výroční členské schůze 
ZO Českého zahrádkářského svazu Chodov konané dne 9.4.2016 v restauraci Harmonie  

 
Přítomní delegáti :  viz presenční listina 
 
Schůzi řídil předseda ZO př. Jiří Žďárský, přítomno bylo 41 z 50  delegovaných zástupců, tedy nadpoloviční 
většina a schůze byla tím usnášeníschopná. Schůze se řídila programem uvedeným na pozvánce. 

 
1. Zpráva o činnosti za r. 2015  

V minulém roce byl zajištěn jeden zájezd na Hrnčířské a keramické trhy do Berouna. Bohužel 
zájemců o zájezd bylo málo (asi 28), takže se nenaplnila ani kapacita autobusu.  
Bylo provedeno, dle voleb z minulé výroční schůze, řádné zapsání naší ZO na ústředí ČSZ a změny 
zaregistrovány soudem ve spolkovém rejstříku.  
V září byla uskutečněna okresní výstava v sále KaSSu s výborným výsledkem, návštěvou i 
hodnocením. Na výstavu byly poskytnuty i menší dotace, ale za neuvěřitelných administrativních 
vykazování. 
Na osadě 11 byla provedeno přepojení přívodu vody, na osadě 4 předělání páteřního rozvodu vody do 
plastu. 
Průběžně dle dodaných přihlášek je upravována evidence členské základny. Rovněž tak i doplňování a 
aktualizace našich webových stránek (www.zahradkari.cz/zo/chodov) 
Za zásluhy ve spolkové činnosti byla pro letošek ústředím udělena Jiřímu Žďárskému stříbrná medaile 
ČZS. 

 
2. Pokladní zpráva - př. Mazurová předložila pokladní zprávy za účetní rok 2015.  

Podrobná zpráva včetně podkladů byla k dispozici na schůzi k nahlédnutí. Ve zprávě je uvedeno zvlášť 
hospodaření ZO  a zvlášť přehled účelových prostředků jednotlivých osad. Ke zprávám nebyly vzneseny 
žádné připomínky a konstatováním zástupce kontrolní komise, že nebyly shledány žádné nesrovnalosti, 
byla zpráva přijata. 

 
3. Činnosti ZO pro r. 2016 - byly předloženy návrhy: 

- Zájezdy – Pro nízký zájem ( tím i zbytečnou ztrátu) nebyl  pro hromadné zájezdy předložen žádný 
návrh. Případný nový návrh může být projednán na  schůzkách výboru a správců. 

- Výstava, tentokrát bude pořádána jako místní, opět v zářijovém termínu 17.9.2016 a opět ve 
spolupráci s KaSSem. Dáme však prostor i pro ZO v rámci okresu, budou-li se chtít přidružit. 
Bližší organizaci výstavy projedná výbor a správci na výborové schůzi cca měsíc před výstavou.  

- Zahrádkářské posezení – připravujeme „seriál“ besed k aktuálním zahrádkářským tématům. 
První akce je již zajišťována naším odborným lektorem M. Žejdlem na 11.4. v knihovně. Bližší 
zveřejněno na našem webu. 

- Chodovský Zpravodaj –zajišťujeme začlenění rubriky „Radíme zahrádkářům“ se stručným výčtem 
hlavních činností na zahrádkách vhodných pro daný měsíc – totéž pak i na našem webu. 

- Rukověti zahrádkáře 2016 - byly zástupcům osad rozdány již na výborové schůzi 12.12.2015. 
  
4. Členská základna 

-   Členské schůzi bylo předloženo loňské prohlášení členů osady č.10 o ukončení členství. Schůze ZO to 
bere na vědomí. Členské příspěvky za r.2015 již nezaplatili. 
-   Na osadě č. 12 ukončil činnost správce ing. Hudec. Přes písemnou výzvu tamním zahrádkářům  doposud 
nikdo na pozvání nereagoval, ani na osadě nebyla svolána schůzka. Příspěvky vloni zaplatilo jen 8 ze 14. -   
Pokud nedojde k žádné reakci z osady do 31.5.2016 je navrženo tuto osadu v rámci ZO zrušit. 
-   Je na správcích osad, aby udržovali aktuálnost údajů o členech. Pokud se jedná o nové členy pak 
vyplněnou přihlášku (včetně uvedení předchozího-končího člena) doručte tajemníkovi ZO . Postup i vzor 
vyplnění najdete na webových stránkách. Pokud si nemůžete vytisknout formulář přihlášky z našeho webu, 
dejte vědět, vytisknem je pro vás. 

 
 
 



5. Diskuse 
- Pod osadou č. 9 máme z historie pronajatý státní pozemek p.č. 2657/1 o výměře 1182 m2. Mohly by 

zde být 2 až 3 zahrádky. Před žádostí o odkoupení je však potřebné pozemek zbavit přerostlých borovic 
a křoví, nejlépe projednáním s odborem život.prostředí KÚ. 

- Na osadách 3,4 přetrvává problém přerostlých a nebezpečných stromů v přilehlém lesním pásu. Ani 
žádost o převod pozemku do majetku města zatím nebyla naplněna. Státním lesům Blatná jsme poskytli 
veškeré dosavadní dokumenty k záležitosti vč. Dohody s městem. V květnu má být svolána na MěÚ 
schůzka a stanoven další postup. 

- Z některých osad zazněl požadavek na potřebu osadního řádu jako nástroje na udržování pořádku 
v osadě. Faktem však je, že ani existence schváleného řádu nezajistí zřejmě vymahatelnost nápravných 
opatření, ale může být alespoň morálním nátlakem na ty, co řád porušují. 

- Předseda nabídl možnost zajištění zdarma odvozu biologického odpadu ze zahrádek. Podmínkou je 
separace do vyžádaných kontejnerů a neznečištění jinými druhy odpadu (plasty, stavební suť apod.). 
V diskusi byl tento druh svozu odmítnut jako obtížně zajistitelný – kontejnery by musely být umístěny 
uvnitř osad, kdo by odpovídal za obsah (lidi jsou nedisciplovaní), větve by zřejmě musely být upraveny 
na štěpku, atd. 

- Zejména na jaře dochází při pěstování sadby jednotlivými zahrádkáři k přebytkům rostlin, které jsou 
pak obvykle darovány, vyměňovány v rámci osady. Dost často pak zlikvidovány jako přebytečné. Stálo 
by za úvahu nabídnout tyto přebytky v širším měřítku – v rámci naší organizace. Padnul návrh zřídit na 
webu zvláštní rubriku „Burza“,  kde by jednotlivci mohli nabízet k darování/směně/prodeji sazenice, 
rostliny a pod. 

 
6. Usnesení - výroční schůze: 

- schvaluje informace a zprávu předsedy ZO o činnosti za r. 2015 
- schvaluje zprávu o hospodaření za r. 2015 
- schvaluje předložený návrh činnosti na r. 2016 
- ukládá výboru ZO zpracovat stručný vzorový řád osady, který by si osady mohly dle potřeby upravit, 

doplnit a schválit pro své účely. 
- ukládá výboru učinit poslední pokus o navázání kontaktů s osadou 12,  jinak ukončit členství osady 

v navrženém termínu 31.5.2016. 
- ukládá předsedovi ZO podniknout příslušné kroky k získání pozemku 2657/1 pro zahrádkáře 
- ukládá správci webu zařadit možnost výměny – burzy na naše webové stránky 
- souhlasí z úhradou občerstvení na této schůzi z prostředků ZO 
- ukládá správcům osad motivovat členy k poskytování výpěstků pro zářijovou výstavu 

  
 
 
 
 
 
 Jiří Žďárský – předseda ZO ČZS Chodov                            Zapsal: J. Königsmark 
                                                                                                          Chodov 17.04.2016 


